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  - Sviđa mi se ideja o oranizovanju muzičkog festivala u Starčevu. Izbor grupa je kao i
predhodnih godina dobar. Nadam se samo da ću moći da uklopim svoje obaveze i dođem.  
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